
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 115

I forbindelse med Skattestyrelsens arbejde med at hente penge hjem fra svindlen med

udbytteskat, har et advokatfirma nægtet at have rådgivet finansielle virksomheder invol-

veret i denne svindel og anfægtet, at der skulle være habilitetsproblemer forbundet med,

at advokatfirmaet har gennemført en undersøgelse på vegne af Skatteministeriet omkring

netop disse udbyttesager. Kan ministeren på den baggrund oplyse, om der i forbindelse

med de offentliggjorte forlig er fremkommet nye oplysninger vedrørende habiliteten og

rådgivningen af de implicerede virksomheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten Lauritzen

(V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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